

# 6D5N 时尚江南

## 上海迪士尼乐园/绍兴/杭州/濮院乌镇三期 STYLISH JIANGNAN

SHANGHAI-DISNEYLAND/SHAOXING/HANGZHOU/WUZHEN SCENIC AREA

Penang Shanghai

Tour Code: PCSS-10









5星标准酒店: 濮锦大酒店或同级 5 STAR STANDARD HOTEL: PUJIN GRAND HOTEL OR SIMILAR

星巴克烘焙工坊



Puyuan Fashion Ancient Town 濮院时尚古镇



行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. Shanghai Disneyland 上海迪士尼乐园





精简行程

槟城 オ 中转城市 オ 上海 (机上用餐/晚)

☑ 入住酒店

第二天 上海

☑ 迪士尼乐园 (全天游览, 烟花汇演结束后离开)

上海 🖨 (135公里) 濮院

(早/午/晚)

- ☑ 星巴克烘焙工坊
- ☑ 南京路步行街
- ☑ 豫园城隍庙商圈 (九曲桥、湖心亭)
- ☑ 濮院时尚古镇
- ☑ 江南水乡天花板濮院古镇夜景

濮院 🖨 (90公里) 杭州 第四天

(早/午/-)

- ☑ 杭州亚运会新地标杭州之门+大莲花
- ☑ 网红打卡"莫奈花园"亚洲花卉主题园
- ☑ 西湖风景名胜区 (涌金门、金牛出水)
- ☑ 帝王御花园柳浪闻莺
- ☑ 西湖新天地
- ☑ 明清河坊街

杭州 🖨 (180公里) 上海 第五天

(早/午/晚)

- ☑ 龙坞古村落
- ☑ 江南最美茶园+网红背篓采茶炒茶
- ☑ 广富林遗址公园+观水上金字塔博物馆

上海 オ 中转城市 オ 槟城 (早/机上用餐)



✓5早餐/3午餐/3晚餐 风味餐:

- ★ 杭帮风味
- ★ 姑苏风味
- ★ 本帮风味
- ★ 烤肉海鲜火锅自助餐

#### 观光景点:

#### 上海

- **迪士尼乐园** 七大梦幻主题园区:米奇大街、奇想花园、探险岛、宝藏湾 明日世界、梦幻世界、迪士尼·皮克斯玩具总动员,园内的创极速光轮将 成为全球迪士尼主题乐园中首创的景点。
- 上海最大星巴克烘焙工坊 号称咖啡梦幻乐园! 绝对是咖啡/星巴克 热忠粉 丝的天堂!重点♥有高达8米高 4吨重的中国风大铜罐♥27米星巴客全球最 长吧台♥多种豪华设备提供七种冲煮方式♥在其他星巴克难得一见的顶级咖 啡机"黑鹰"主吧台有4台,整个上海烘焙工坊共有9台。
- 城隍庙商圈 走进上海老街,您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条 豫园商业旅游区内风格独具的,集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展 示于一体的多功能特色街,历史上曾以庙前大街为名,汇集了一批上海最早 的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行,一直是连接十六铺(小东 门)和城隍庙、豫园地区的人流走廊。

### 杭州

- 西湖风景区 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外,是中国著名的旅游胜 地,也被誉为人间天堂。2011年6月24日"中国杭州西湖文化景观"正式被列入《 世界遗产名录》。
- 柳浪闻莺 南宋时为帝王御花园,称聚景园,清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪 闻莺公园,地处西湖东南隅湖岸,占地约二十一公顷。柳丛衬托着紫楠、雪松、 广玉兰及碧桃、海棠、月季等异木名花。
- **杭州之门** 位于杭州奥体博览城核心位置,以杭州拼音首字母"H"为外形蓝本 是一座"双子塔",由"迪拜塔"设计团队设计,双塔像一对翅膀,结合杭州 文化的城市之形、拱桥之意,寓意城市展翅飞翔。

濮院时尚古镇 - 乌镇集团旗下的又一力作,依托水乡古镇资源、文化资源 产业资源,以"中国时尚古镇"为总体定位,充分利用江南水乡、美丽田 园和毛衫小镇的特色,打造一个集观光游览、休闲度假、商务会展、时尚文 化等旅游业态为一体的度假胜地,是服务与设施、参与性、体验性、观赏性 极高的综合性特色休闲国际旅游度假区。



酒店住宿(5晚)

✓ 上海格集曼酒店或同级

x3晚

✔ 濮锦大酒店或同级 ✔ 杭州众安假日酒店或同级 x1晚

x1晚

自**费项目: 宋城景区+宋城歌舞秀**【300 RMB /人】 上海外滩百万夜景+黄浦江游船 【200 RMB /人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





#### **SCHEDULE**

PENANG TRANSIT CITY T SHANGHAI (MOB/D)

☑ Check In Hotel

**SHANGHAI D2** 

☑ Full-day Disneyland (leave after fireworks show)

**D3** SHANGHAI 🖨 (135km) PUYUAN (B/L/D)

- Starbucks Roastery
- ☑ Nanjing Road Pedestrian Street
- ☑ Yuyuan City God Temple Business District (Nine-turn bridge, Mid-Lake Pavilion)
- ☑ Puyuan Fashion Ancient Town
- ☑ Enjoy the most beautiful night scenery of Jiangnan Water Towns

PUYUAN (90km) HANGZHOU **D4** 

- ☑ Hangzhou Arch+Big Lotus
- ☑ "Monet's Garden" Asian Flower Theme Park
- ☑ West Lake Scenic Area (Yongjinmen, Golden Ox Spouting Water)
  ☑ Imperial Garden "Liulang Wenying"
- ☑ West Lake Tiandi
- ☑ Ming and Qing Dynasty Riverfront Street

HANGZHOU (180km) SHANGHAI (B/L/D)

- ☑ Hangzhou Longwu Tea Village
- ☑ The most beautiful tea garden in Jiangnan + Popular Tea Picking and Frying with a Bamboo Basket
- ☑ Guangfulin Ruins Park+Exterior of the Waterborne Pyramid Museum

SHANGHAI 🛪 TRANSIT CITY 🛪 D<sub>6</sub> **PENANG** (B/MOB)

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### SHANGHAI

- **Disneyland -** The seven magical themed areas are: Mickey Avenue, Gardens of Imagination, Adventure Isle, Treasure Cove, Tomorrowland, Fantasyland, and Disney•Pixar Toy Story Land. The TRON Lightcycle Power Run will be the first of its kind in any Disney park worldwide.
- Starbucks Roastery This "Coffee Fantasy Wonderland" is a paradise for coffee/Starbucks fans! Highlights include an 8-meter tall, 4-ton Chinese-style bronze drum, the world's longest Starbucks counter at 27 meters, deluxe equipment with seven brewing methods, and four rare "Black Eagle" coffee machines, among nine in the entire Shanghai Roastery.
- Chenghuang Temple Business District Walking into Shanghai Old Street, it feels like traveling back to the bustling markets of Shanghai a century ago. Situated in the Yuyuan Commercial and Tourist Area, this unique street combines tourism, shopping, leisure, and cultural displays. Historically known as Temple Front Street, it housed some of Shanghai's earliest banks, gold and silver shops, taverns, teahouses, opera stages, and businesses. Serving as a corridor between Shiliupu (Little East Gate) and the City God Temple, it remains an integral part of the Yuyuan area.

#### **HANGZHOU**

- West Lake Scenic Area Famous for its picturesque lake and mountains as well as numerous historical sites, Hangzhou is renowned both domestically and internationally as a popular tourist destination, often hailed as a paradise on earth. On June 24, 2011, the "Cultural Landscape of West Lake, Hangzhou, China" was officially inscribed on the UNESCO World Heritage List.
- Liulang Wenying During the Southern Song Dynasty, it was known as the "Jujing Garden." In the Qing Dynasty, it was restored as the "Liu Lang Wen Ying" Garden. Today, it is called the "Liu Lang Wen Ying" Park, located in the southeast corner of West Lake, covering approximately 21 hectares. The garden layout is open, fresh, elegant, and simple, with willow bushes complemented by Chinese cedar, snow pines, magnolias, azaleas, peonies, and roses. It offers an excellent vantage point to admire the enchanting scenery of West Lake, with broad views of the water, fresh air, and rejuvenating atmosphere.
- Hangzhou Arch Located in the core area of the Hangzhou Olympic Sports Expo City, modeled after the initial letter "H" in Hangzhou's Pinyin, it is a "twin tower" designed by the team behind the "Burj Khalifa." The twin towers resemble a pair of wings, symbolizing the city's urban development and the spirit of arch bridges in Hangzhou's culture, signifying the city's aspiration to soar and thrive.

#### **PUYUAN**

Puyuan Fashion Resort - Another masterpiece by the Wuzhen Group, leveraging the resources of the ancient water town, cultural heritage, and industrial assets, positioned as "China's Fashionable Ancient Town." Utilizing the Jiangnan water town's characteristics, countryside beauty, and sweater town charm, it aims to create a resort destination combining sightseeing, leisure, business exhibitions, and fashionable culture. A comprehensive leisure international tourist resort, it offers high levels of service and facilities for participation, experience, and appreciation.



✓ 5 Breakfasts / 3 Lunches / 3 Dinners

#### Special Cuisines:

- ★ Local Shanghai Cuisine
- ★ Songjiang Cuisine
- ★ BBQ Seafood Hot Pot Buffet
- ★ Puyuan Cuisine
- ★ Hangzhou Cuisine
- ★ A Bite of China: Juying Pian'er Chuan Noodles



#### **HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)**

- ✓ Shanghai International Gejiman Hotel or similar
- ✓ Pujin Grand Hotel or similar
- ✓ Hangzhou Xiaoshan Zhong'an Holiday Inn Hotel or similar

x 3 Nights

x 1 Night

x 1 Night

Optional Tour: Hangzhou Song City Scenic Area + "Romance of the Song Dynasty" (one of the world's top three shows) [RMB 300 / person]
Shanghai Bund Million Nightscape + Huangpu River Cruise [RMB 200 / person]

### **General Information**

### · 上海 SHANGHAI ·

\*\*\*\*

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 7.00 10 元 = 马币 7.00 "Subject to currency of the day" *以当天正率为准"	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - <b>220</b> 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 <b>马来西亚</b> 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 3月 − 5月 6月 − 8月 Mar to May Jun to Aug 10°C ~ 25°C 33°C ~ 22°C	9) Se	utumn 秋季  □ Winter 冬季  月 – 11月  □ 12月 – 2月  ep to Nov  Dec to Feb  10°C ~ -3°C  *Subject to weather of the day* *以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	B777	A330	
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	-
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	
Visa: 签证:	Travel Insurance: 旅行保险:		
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		